
Canadian Parents for French BC & Yukon announces new Executive Director


[Le français suit]	 


Vancouver, July 18, 2022 – The Board of Directors of the BC & Yukon branch of Canadian Parents for 
French (CPF) is pleased to announce the appointment of Jason Howe as Executive Director.  Jason started 
in his new role on Monday, July 11, 2022.  “The Board is delighted to welcome Jason to the CPF family,” 
says Nancy Taylor, Board Chair. “Jason brings a wealth of experience that will be of tremendous benefit 
to our organization.”


With a 25-year background in journalism and healthcare philanthropy before starting with CPF, Jason 
most recently was part of the senior leadership team at Royal Columbian Hospital Foundation in New 
Westminster, British Columbia. He oversaw the charity’s communications for eight years, including 
leading an expanded communications team in response to the pandemic, managing the charity’s 
rebranding process, and producing and editing various promotional and fundraising materials during a 
time of significant financial growth for the organization.  Jason previously played a similar role for more 
than six years at Surrey Memorial Hospital Foundation.  


In addition, Jason was a broadcast journalist, earning a reputation during more than 11 years as a highly 
regarded reporter who was a key contributor in some of the most well-known newsrooms in BC. He 
brings extensive experience in research, writing, media relations, and branding.  


As a Francophone born and raised in New Brunswick before moving to B.C. to begin his career, Jason is 
excited to bring the French language back into his day to day.  With a young daughter enrolled in French 
immersion, he is happy to return to his roots in his mother tongue.  “Finding ways to support families in 
their children’s journey is one of the key reasons I am excited about joining Canadian Parents for 
French,” he notes.  “I look forward to working with dedicated parents and caregivers to give our children 
opportunities to learn, grow, and be inspired by the world around them.”


Jason may be contacted at ed@cpf.bc.ca or 778-329-9115 ext. 316.	 


Canadian Parents for French


Canadian Parents for French is a nationwide, research-informed, volunteer organization that furthers 
bilingualism by promoting opportunities to learn and use French for all those who call Canada home. 
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For more information, please contact:


Nancy Taylor

President

president@cpf.bc.ca 


Version française 


mailto:ed@cpf.bc.ca
mailto:president@cpf.bc.ca


Canadian Parents for French BC & Yukon annonce nouveau directeur général


Vancouver, le 18 juillet 2022 – Le Conseil d’administration de Canadian Parents for French BC & Yukon 
est heureux d’annoncer la nomination de Jason Howe au poste de Directeur général à compter du 11 
juillet 2022. « Le Conseil a le grand plaisir d'accueillir Jason au sein de la famille CPF », a déclaré Nancy 
Taylor, Présidente. « Jason apporte un niveau de compétences professionnelles qui sera énorme dans le 
cadre de notre organisme. »


Au cours d’une carrière de 25 ans avant sa nomination, Jason a travaillé en tant que journaliste et a tenu 
d’autres rôles avec des organismes de bienfaisance dans le domaine de la santé. Plus récemment, Jason 
était membre de l’équipe de direction pour Royal Columbian Hospital Foundation à New Westminster, 
Colombie-Britannique. Il a supervisé les communications de l’organisme de charité, et a encadré une 
équipe de communication élargie en réponse à la pandémie, il a géré une révision de leur identité de 
marque, et a rédigé et édité divers matériels promotionnels et de collecte de fonds pendant une époque 
de forte croissance financière pour l’organisme. Jason était dans un rôle semblable auparavant avec 
Surrey Memorial Hospital Foundation pendant six ans.


En outre, Jason s'est forgé une bonne réputation comme journaliste pendant plus de 11 ans avec 
certaines stations les plus connues de la Colombie-Britannique. Il apporte une vaste expérience dans les 
domaines de la recherche, de la rédaction, des relations avec les médias, et de l'image de marque.


Étant francophone du Nouveau-Brunswick qui a déménagé en Colombie-Britannique au début de sa 
carrière, Jason a hâte de réintroduire le français dans sa vie. Avec une jeune enfant qui est une élève 
dans un programme d’immersion française, Jason est fier de redécouvrir sa langue maternelle. « Une des 
raisons pour lesquelles je suis heureux d’être avec Canadian Parents for French est de pouvoir 
encourager d’autres familles d’enfants qui apprennent le français », dit-t-il. « J’espère que nous pourrons 
travailler ensemble pour offrir des expériences merveilleuses à nos enfants. »


Jason peut être contacté à ed@cpf.bc.ca ou au 778-329-9115 ext. 316.


Canadian Parents for French


Canadian Parents for French (CPF) est un réseau national de bénévoles qui valorisent la langue française 
comme composante intégrale du Canada et qui se dévouent à la promotion et à la création d’occasions 
d’apprentissage du français comme langue seconde pour les jeunes du Canada.
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Pour vos questions:


Nancy Taylor 
President 
president@cpf.bc.ca 
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